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Organisation Générale - Algemene Organisatie
Règlement Général de Police - Modifications et adoption du Règlement
Général de Police de la commune de Molenbeek-Saint-Jean.

LE CONSEIL,

 

Vu la Nouvelle Loi Communale et plus particulièrement ses articles 117, 119bis
et 135, §2;
Vu la loi du 24 juin 2013 relative aux sanctions administratives communales et
ses arrêtés d’exécution;
Vu le Règlement Général de Police coordonné de la commune de Molenbeek-
Saint-Jean du 30 juin 2005; 



Vu l’avis positif du Conseil de Police de la zone de police Bruxelles-Ouest
rendu en date du 14 janvier 2014;
Considérant que le Conseil communal peut établir des peines ou des sanctions
administratives contre les infractions à ses règlements ou ordonnances, à moins
que des peines ou des sanctions administratives soient établies par ou en vertu
d’une loi, d’un décret ou d’une ordonnance pour les mêmes infractions;
Considérant que les communes peuvent adopter un règlement général de police
en vue de lutter contre les incivilités commises sur son territoire et d’améliorer
le bien-être de l’ensemble des citoyens se trouvant sur le territoire de la
commune de Molenbeek-Saint-Jean, qu’ils soient molenbeekois ou non; qu’il
est du devoir des autorités communales de garantir une réaction à la
problématique des incivilités commises sur le territoire de la commune et qui
ont un impact sur les relations du « bien vivre-ensemble»;
Considérant que la loi du 24 juin 2013 sur les sanctions administratives, et plus
particulièrement son article 14, dispose que le mineur ayant atteint l’âge de
quatorze ans accomplis au moment des faits peut faire l’objet d’une amende
administrative, même si cette personne est devenue majeure au moment du
jugement des faits; que, si le conseil communal prévoit cette possibilité
d’infliction de l’amende administrative aux mineurs ayant atteint l’âge de 14 ans
accomplis au moment des faits, ce dernier doit préalablement recueillir l’avis de
l’organe ayant une compétence d’avis en matière de jeunesse sur le règlement
en question, pour autant qu’un tel organe existe au sein de la commune; que la
commune de Molenbeek-Saint-Jean ne dispose pas, à l’heure actuelle, d’un
conseil consultatif de la Jeunesse représentatif en cette matière;   
Considérant qu’il ressort de l’article 2, §2 de la loi du 24 juin 2013 précitée que
« dans une zone de pluricommunale au sein de laquelle les conseils
communaux des communes concernées ont décidé, après concertation dont le
Roi peut fixer les modalités, d’adopter un règlement général de police
identique, les conseils communaux de la zone de police adoptent un règlement
général de police identique pour la zone, après avis du conseil de la zone de
police concerné.» ; que le Conseil de Police de la zone de Police Bruxelles-
Ouest a rendu un avis positif quant au projet de règlement tel que soumis à
l’approbation du Conseil communal et au principe de l’abaissement l’âge des
contrevenants pouvant faire l’objet d’une amende administrative; 
Considérant qu’il est d’intérêt pratique pour la zone de police et les autorités
communales de travailler sur base d’un règlement général de police identique et
commun aux cinq communes constituant la zone de police; qu’il est également
nécessaire pour le citoyen amené à vivre ou à se déplacer sur le territoire de la
zone de police de connaître les dispositions communes du règlement général de
police applicables sur ce territoire;
Considérant que le Règlement Général de Police est identique sur le territoire
des communes constituant la zone de Police Bruxelles-Ouest et ce depuis 2005;
que les seules dispositions particulières applicables exclusivement sur le
territoire de Molenbeek-Saint-Jean concernent la réglementation des marchés
hebdomadaires; que ladite réglementation sur les marchés fera l’objet d’un
règlement particulier;



Considérant que la collaboration entre les cinq communes de la zone de Police
Bruxelles-Ouest a toujours été positive;
Considérant que le projet de nouveau Règlement Général de Police commun
aux cinq zones a été revu et analysé par le groupe de travail SAC composé de
juristes des 5 communes et de la police;
Considérant qu’un travail d’adaptation du Règlement Général de Police était
nécessaire afin d’adapter ce dernier texte à la nouvelle législation relative aux
sanctions administratives communales, notamment en ce qui concerne l’âge des
contrevenants susceptibles de se voir imposer une amende administrative, le
champ d’application du texte réglementaire, l’implication parentale, la
médiation locale, les prestations citoyennes et le montant des amendes
administratives;
Considérant qu’afin de renforcer l’efficacité du Règlement Général de Police, il
était également nécessaire d’en modifier certaines dispositions afin d’en préciser
le sens, d’en compléter ou d’en supprimer d’autres; 
Considérant que, par ailleurs, pour des raisons de sécurité juridique et afin de
faciliter le travail des services communaux et de police, il convient de fixer son
entrée en vigueur à une date identique aux cinq communes de la zone de police
Bruxelles-Ouest; qu’afin de répondre à certains impératifs techniques et
procéduraux, cette date a été fixée au 2 avril 2014;
Sur proposition du Collège des Bourgmestre et Echevins;
 

DECIDE :

Article 1 :

Le Règlement Général de Police tel qu’annexé à la présente délibération est
approuvé.
Article 2 :

Le Règlement Général de Police est applicable à toute personne ayant atteint
l’âge de 16 ans accomplis. 
Article 3 :

Le Règlement Général de Police entrera en vigueur le 4 avril 2014 pour toutes
les infractions commises après son entrée en vigueur sur le territoire de la
commune de Molenbeek-Saint-Jean et remplacera alors le précédent Règlement
Général de Police adopté par le Conseil communal le 30 juin 2005.     
  
Copie de la présente délibération sera transmise aux services suivants : B19
(PRD-010).

Le Conseil approuve le projet de délibération.
37 votants : 22 votes positifs, 1 vote négatif, 14 abstentions.
A voté contre cette proposition : Dirk De Block.



Algemeen Politiereglement - Wijzigingen en goedkeuring van het
Algemeen Politiereglement van de gemeente Sint-Jans-Molenbeek.

DE RAAD,

 

Gelet op de Nieuwe Gemeentewet, meer bepaald de artikelen 117, 119bis en
135, §2;
Gelet op de wet van 24 juni 2013 betreffende de gemeentelijke administratieve
sancties en de uivoeringsbesluiten;
Gezien het gecoördineerd Algemeen Politiereglement van de gemeente Sint-
Jans-Molenbeek van 30 juni 2005; 
Gezien het positief advies van de Politieraad van de politiezone Brussel-West,
verstrekt op 14 januari 2014;
Overwegende dat de Gemeenteraad straffen of administratieve sancties kan
vaststellen tegen overtredingen van reglementen of ordonnanties, tenzij er
straffen of administratieve sancties worden vastgesteld door, of krachtens een
wet, decreet of ordonnantie voor dezelfde overtredingen;
Overwegende dat de gemeenten een algemeen politiereglement kunnen
goedkeuren, met het oog op het bestrijden van inciviek gedrag waaraan men
zich op het grondgebied bezondigt, en het verbeteren van het welzijn van alle
burgers die zich op het grondgebied van de gemeente Sint-Jans-Molenbeek
bevinden, ongeacht of ze al dan niet Molenbekenaar zijn; dat het de plicht is van
de gemeentelijke overheid een reactie te geven op de problematiek van inciviek
gedrag waaraan men zich op het grondgebied van de gemeente heeft
bezondigd, en dat een impact heeft op de betrekkingen op het vlak van « goed
leven-samen»;
Overwegende dat de wet van 24 juni 2013 betreffende de administratieve
sancties, en meer bepaald artikel 14, bepaalt dat de minderjarige die op het
ogenblik van de feiten de volle leeftijd van veertien jaar heeft bereikt, een
administratieve boete kan oplopen, zelfs indien deze persoon op het ogenblik
van de beoordeling van de feiten meerderjarig geworden is; dat, indien de
gemeenteraad voorziet in deze mogelijkheid van het opleggen van een
administratieve boete aan minderjarigen die op het ogenblik van de feiten de
volle leeftijd van 14 jaar hebben bereikt, deze laatste voorafgaandelijk het
advies moet inwinnen van het orgaan dat adviesbevoegdheid inzake jeugd heeft
wat het reglement in kwestie betreft, voor zover een dergelijk orgaan binnen de
gemeente voorhanden is; dat de gemeente Sint-Jans-Molenbeek momenteel niet
beschikt over een adviesraad van de Jeugd, die ter zake representatief is;   
Overwegende dat uit artikel 2, §2 van de voormelde wet van 24 juni 2013 blijkt
dat « in een meergemeentenzone waarin de gemeenteraden van de betrokken
gemeenten na overleg, waarvan de Koning de modaliteiten kan vaststellen,
hebben besloten een identiek algemeen politiereglement goed te keuren, de
gemeenteraden van de politiezone een identiek algemeen politiereglement voor
de zone goedkeuren, na advies van de raad van de betrokken politiezone.» ; dat



de Politieraad van de Politiezone Brussel-West een positief advies heeft
verleend wat betreft het ontwerp van reglement zoals dit ter goedkeuring aan
de Gemeenteraad voorgelegd is, en het principe van verlaging van de leeftijd
van de overtreders die het voorwerp van een administratieve boete kunnen zijn;
Overwegende dat het voor de politiezone en de gemeentelijke overheid
praktisch belang heeft dat wordt gewerkt op basis van een identiek algemeen
politiereglement, dat gemeenschappelijk is voor de vijf gemeenten die deel
uitmaken van de politiezone; dat het eveneens noodzakelijk is voor de burger
die leeft of zich verplaatst op het grondgebied van de politiezone dat hij de
gemeenschappelijke bepalingen kent van het algemeen politiereglement dat op
dit grondgebied van toepassing is;
Overwegende dat het Algemeen Politiereglement sinds 2005 identiek is op het
grondgebied van de gemeenten die deel uitmaken van de Politiezone Brussel-
West; dat de bijzondere bepalingen die uitsluitend van toepassing zijn op het
grondgebied van Sint-Jans-Molenbeek enkel betrekking hebben op de
reglementering van de wekelijkse markten; dat voor de genoemde
reglementering van de markten een bijzonder reglement zal worden
opgemaakt;
Overwegende dat de samenwerking tussen de vijf gemeenten van de
Politiezone Brussel-West altijd positief is geweest;
Overwegende dat het project voor het nieuw Algemeen Politiereglement, dat
gemeenschappelijk is voor de vijf zones werd herzien en geanalyseerd door de
GAS-werkgroep, die samengesteld is uit  juristen van de 5 gemeenten en de
politie;
Overwegende dat een aanpassing van het Algemeen Politiereglement
noodzakelijk was, om op die manier deze laatste tekst aan te passen aan de
nieuwe wetgeving betreffende de gemeentelijke administratieve sancties, met
name wat betreft de leeftijd van de overtreders aan wie een administratieve
boete kan worden opgelegd, de toepassingssfeer van de reglementaire tekst, de
betrokkenheid van de ouders, de lokale bemiddeling, de prestaties van de
burgers en het bedrag van de administratieve boetes;
Overwegende dat het, teneinde de doeltreffendheid van het Algemeen
Politiereglement te versterken, het eveneens noodzakelijk was er sommige
bepalingen van te wijzigen, om er zodoende de zin van te verduidelijken, en
andere bepalingen aan te vullen of op te heffen; 
Overwegende dat het, overigens, om redenen van juridische veiligheid, en om
het werk van de gemeentelijke en de politiediensten te vereenvoudigen, het
aangewezen is een zelfde datum van invoegetreding vast te stellen voor de vijf
gemeenten van de politiezone Brussel-West; dat, teneinde tegemoet te komen
aan een aantal technische en procedurele verplichtingen, deze datum werd
vastgesteld op 2 april 2014;
Op voorstel van het College van Burgemester en Schepenen;
 
BESLUIT :

Artikel 1 :



Het Algemeen Politiereglement dat geldt als bijlage bij de onderhavige
beraadslaging wordt goedgekeurd.
Artikel 2 :

Het Algemeen Politiereglement is van toepassing op iedere persoon die de volle
leeftijd van 16 jaar heeft bereikt. 
Artikel 3 :

Het Algemeen Politiereglement zal op  4 april 2014 in voege treden voor alle
overtredingen waaraan men zich na de invoegetreding op het grondgebied van
de gemeente Sint-Jans-Molenbeek bezondigt, en zal dan het vorig Algemeen
Politiereglement vervangen, dat op 30 juni 2005 goedgekeurd is door de
Gemeenteraad.     
 

Een kopie van de onderhavige beraadslaging zal worden overgemaakt aan de
volgende diensten : B19 (PRD-010).

De Raad keurt het voorstel van de beraadslaging goed.
37 stemmers : 22 positieve stemmen, 1 negatieve stem, 14 onthoudingen.
Stemt tegen dit voorstel: Dirk De Block.

#012/03.04.2014/A/0002#
            

Économie - Economie
Règlement communal sur les marchés.

LE CONSEIL,

 

Considérant que le règlement général de police en vigueur sera bientôt modifié
à la demande de la zone de Bruxelles-Ouest ; qu’entre autres toute la partie
concernant les marchés sera abrogée afin d’obtenir un texte complètement
uniforme pour les 5 communes ;
Vu la volonté de la commune d’établir un règlement pour l’organisation des
marchés sur son territoire,
Considérant que le projet de ce règlement tel que repris en annexe comprend
plusieurs modifications en comparaison avec le RGP actuel, comme entre
autres : 
- le montant des sanctions administratives est porté à 350,00€, soit le montant
maximal prévu par la loi ;
- l’accent est mis sur la propreté du marché, par exemple l’obligation de mise en
place d’une poubelle sur l’emplacement pour tous les commerçants est instaurée
alors qu’à l’origine cette mesure n’était applicable qu’aux commerçants qui



vendent des denrées alimentaires comestibles sur place ;
- l’horaire des marchés a été élargi afin de permettre aux commerçants de
vendre jusque13h30 au lieu de 13h ce qui aura probablement également une
influence bénéfique sur la propreté du marché ;
- en cas d’expulsion d’un commerçant causant un trouble à l’ordre public, cette
procédure sera possible pour tout agent communal habilité ; 
Considérant que le projet de ce règlement a été soumis pour avis au service des
Affaires juridiques ;
Vu les articles 117 et 119 de la nouvelle loi communale;

 

DECIDE:

 

Article unique:
d’approuver le Règlement communal sur les marchés annexé.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
37 votants : 22 votes positifs, 15 abstentions.

Gemeentereglement voor de markten.

DE RAAD,

 

Overwegende dat het in voege zijnde algemeen politiereglement op vraag van
de zone Brussel-West binnenkort zal gewijzigd worden ; dat onder andere het
gehele deel betreffende de markten zal afgeschaft worden ten einde een geheel
uniforme tekst voor de 5 gemeenten te bekomen ;
Gelet op de wil van de gemeente om een reglement voor de organisatie van de
markten op haar grondgebied op te stellen ;
Overwegende dat het ontwerp van dit reglement, zoals in bijlage weergegeven,
in vergelijking met het huidige APR verschillende wijzigingen omvat zoals
onder andere :
- het bedrag van de administratieve sancties wordt verhoogd tot 350,00€, hetzij
het door de wet maximaal voorziene bedrag;
- de nadruk wordt gelegd op de reinheid van de markt, bij voorbeeld wordt de
verplichting een vuilbak op de standplaats aan te brengen ingevoerd waar
oorspronkelijk deze maatregel enkel van toepassing was voor de handelaars die
ter plaatse eetbare voedingsmiddelen verkopen ;
- de uren van de markten worden verlengd ten einde de handelaars toe te laten
tot 13u30 te verkopen in de plaats van tot 13u, wat waarschijnlijk eveneens een
weldoende invloed zal hebben op de reinheid van de markt



- in geval van uitwijzing van een handelaar die de openbare orde verstoort, zal
deze procedure mogelijk zijn voor elke bevoegd verklaarde gemeentelijke
beambte ;
Overwegende dat het ontwerp van dit reglement voor advies werd voorgelegd
aan de dienst Juridische zaken ;
Gelet op de artikelen 117 en 119 van de nieuwe gemeentewet ;

 

BESLUIT:

 

Enig artikel :
Het Gemeentelijk reglement voor de markten in bijlage goed te keuren.

De Raad keurt het voorstel van de beraadslaging goed.
37 stemmers : 22 positieve stemmen, 15 onthoudingen.

#012/03.04.2014/A/0003#
            

Relation Et Action Sociale - Sociale Relaties En Acties
Octroi d'un subside au club de basket Royal Anciens 13.

LE CONSEIL,

Considérant que le club organise les quatre rencontres de demi-finale de la
coupe de Brabant, dames et messieurs au mois de mars;
Considérant que le club organise un challenge pour vétérans au mois de mai ;
Considérant que le club organise différentes journées sportives durant le mois
de mai, sous forme de tournoi de jeunes ;
Considérant l’intérêt des tournois sportifs pour la mise en valeur des joueurs
mais aussi pour favoriser la cohésion de groupe et le sentiment d’appartenance
à un club ;
Considérant les crédits disponibles à l’article 7640/332/02 du budget ordinaire
de l’exercice en cours ;

DECIDE :

Article 1 :
d’accorder un subside d’un montant de 750,00 EUR au club de basket Royal
Anciens 13, sis rue de Koninck, 63 à 1080 Molenbeek-St-Jean afin de lui
permettre d’organiser ces journées sportives,
Article 2 :
de verser le montant sur le n° de compte BE45 0013 4843 5089 de l’association



(n°0816.749.205) et d’engager la dépense à l’article 7640/332/02 du budget
ordinaire de l’exercice en cours.

La présente décision sera transmise à l’autorité de tutelle conformément à
l’article 7 de l’ordonnance du 14 mai 1998 organisant la tutelle administrative
des communes de la Région de Bruxelles-Capitale.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
37 votants : 37 votes positifs.

Toekenning van een toelage aan de basketclub Royal Anciens 13.

DE RAAD,

Overwegende de organisatie van vier wedstrijden van halve finale van
Brabantse Beker, dames en mannen in maart;
Overwegende de organisatie van een challenge voor veteranen in mei;
Overwegende de organisatie van diverse sportdagen in het maand mei door de
Basketball Club Royal Anciens 13;
Overwegende het belang van sporttoernooien voor de valorisatie van de spelers
maar ook om de samenhang van groepen en het gevoel van lidmaatschap aan
een club te bevorderen;
Overwegende dat de kredieten ingeschreven zijn op artikel 7640/332/02 van de
gewone begroting van het lopend dienstjaar;

BESLUIT :

Artikel 1 :
een toelage van een bedrag van 750,00 EUR aan de vereniging Basketball Club
Royal Anciens 13, gelegen in De Koninckstraat, 63 te 1080 Sint-Jans-
Molenbeek, te verlenen ter gelegenheid van die sportdagen;
Artikel 2 :
de uitgave aan te rekenen op artikel 7640/332/02 van de gewone begroting van
het lopend dienstjaar, en het bedrag op het bankrekeningnummer BE45 0013
4843 5089 van de kring (n°0816.749.205) te storten;

Onderhavige beslissing zal overeenkomstig artikel 7 van de ordonnantie van 14
mei 1998 houdende regeling van het administratief toezicht op de gemeenten
van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest overgemaakt worden.

De Raad keurt het voorstel van de beraadslaging goed.
37 stemmers : 37 positieve stemmen.



#012/03.04.2014/A/0004#
            

Relation Et Action Sociale - Sociale Relaties En Acties
Octroi d'un subside à l’Academy Tiger Club.

LE CONSEIL,

Considérant que l’Academy Tiger Club est un club de Taekwondo, installé
depuis plusieurs années sur Molenbeek-Saint-Jean et forme des enfants et
jeunes issus de populations particulièrement défavorisées sur le plan socio-
économique ;
Considérant que celui-ci fournit des performances remarquables ;
Considérant la volonté du club de participer à plusieurs open internationaux
avec ses jeunes, tant en Belgique qu’aux Pays-Bas ;
Considérant la nécessité d’aider le club pour qu’il puisse faire participer un
maximum d’enfants et de jeunes à ces compétitions en vue de leur permettre
d’accéder aux championnats d’Europe et du Monde ;
Considérant les crédits disponibles à l’article 7640/332/02 du budget ordinaire
de l’exercice en cours ;

DECIDE :

Article 1 :
d’accorder un subside d’un montant de 1500,00 EUR à l’Academy Tiger Club,
sis rue de la Perle, 4 à 1080 Molenbeek-Saint-Jean (n°0474 154 212) afin de
l’aider à faire participer ses jeunes à un maximum d’Open ;
Article 2 :
de verser le montant sur le n° de compte BE66 0013 5200 0043 de l’Academy
Tiger Club et d’engager la dépense à l’article 7640/332/02 du budget ordinaire
de l’exercice en cours.

La présente décision sera transmise à l’autorité de tutelle conformément à
l’article 7 de l’ordonnance du 14 mai 1998 organisant la tutelle administrative
des communes de la Région de Bruxelles-Capitale.

Le Conseil approuve le projet de délibération.
37 votants : 37 votes positifs.

Toekenning van een toelage aan Academy Tiger Club.

DE RAAD,

Overwegende dat de Academy Tiger Club een club van taekwondo is, die sinds
enkele jaren in Sint-Jans-Molenbeek gevestigd is, en die kansarme kinderen en
jongeren op sociaal-economische gebied vormt ;



Overwegende dat deze club uitstekende prestaties levert ;
Overwegende dat de wil van de club is om deel te nemen aan diverse
internationale Open met zijn jongeren, in Belgïe en Nederland ;
Overwegend dat het noodzakelijk is om de club te helpen, zodat deze een
maximum aantal kinderen en jongeren in deze wedstrijden kan helpen om hun
toe te laten om de Europese en wereldkampioenschappen te bereiken ;
Gelet op de kredieten die beschikbaar zijn in artikel 7640/332/02 van de
gewone begroting van het lopend dienstjaar;

BESLUIT :

Artikel 1 :
een subsidie voor een bedrag van 1500,00 EUR aan de Academy Tiger Club
(n°0474 154 212) gelegen Parelstraat, 4 te Sint-Jans-Molenbeek, toe te kennen
Om zijn jongeren te laten deelnemen aan een maximum aantal tornooien ;
Artikel 2 :
de uitgave aan te rekenen op artikel 7640/332/02 van de gewone begroting van
het lopend dienstjaar, en het bedrag op het bankrekeningnummer BE66 0013
5200 0043 van de kring (n°0474 154 212) te storten;

Onderhavige beslissing zal overeenkomstig artikel 7 van de ordonnantie van 14
mei 1998 houdende regeling van het administratief toezicht op de gemeenten
van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest overgemaakt worden.

De Raad keurt het voorstel van de beraadslaging goed.
37 stemmers : 37 positieve stemmen.

Patricia Vande Maele quitte la séance / verlaat de zitting
Christian Magérus quitte la séance / verlaat de zitting
Jamal Ikazban quitte la séance / verlaat de zitting
Jamel Azaoum quitte la séance / verlaat de zitting
Olivia P'tito quitte la séance / verlaat de zitting
Michaël Vossaert quitte la séance / verlaat de zitting
Nicole Linders-Duboccage quitte la séance / verlaat de zitting

#012/03.04.2014/A/0005#
            

Organisation Générale - Algemene Organisatie
Interpellation déposée par Monsieur Van Damme concernant la présence
des stewards devant l'école Klimpaal. - report du 26/3/2014

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie ingediend door Mijnheer Van Damme betreffende de
stewards voor de school Klimpaal. - uitstel van 26/3/2014



DE RAAD,

 

Neemt kennis van de interpellatie ingediend door Mijnheer Van Damme,
waarvan de inhoud volgt:

 

Beste,
 

'Historische gezien staan er voor sommige oversteekplaatsen bij drukke wegen
gemeentelijk stewards' op gesteld bij het begin en het einde van de schooluren.
Ondanks verschillende vragen van andere scholen om ook voor hun
schoolpoort dergelijke stewards op te stellen en de (verkeers)veiligheid te
garanderen, is dit in het verleden nooit toegekend.
 
De (logische) argumentatie was dat het onmogelijk was deze stewards te
voorzien aan alle schoolpoorten vermits er niet genoeg stewards waren om al
deze plaatsen te beveiligen. Enkel de scholen die reeds historisch stewards
kregen konden die behouden.
 
Groot was dan ook mijn verwondering toen ik merkte dat aan school 'klimpaal'
wel nieuwe stewards staan. Ik werd daar vandaag op attent gemaakt door de
directeur van school vierwinden, die u als burgemeester ook vandaag
aanschreef.
 
Graag had ik dus van u vernomen 
- waarom er sinds kort stewards staan voor school klimpaal daar waar die voor
andere scholen werden geweigerd
- welke logica er vandaag gebruikt wordt bij het bepalen waar u stewards
opstelt. Wat is de procedure van aanvraag  voor geïnteresseerde scholen.
 
Met vriendelijke groeten
  
Jef Van Damme
Brussels parlementslid voor sp.a - Parlementaire bruxellois sp.a
Molenbeeks gemeenteraadslid - conseiller communal à Molenbeek-Saint-Jean
www.jefvandamme.be <http://www.jefvandamme.be>
tel: 02/549.66.55

De Raad neemt kennis.



Jef Van Damme quitte la séance / verlaat de zitting
Hassan Rahali quitte la séance / verlaat de zitting
Tania Dekens quitte la séance / verlaat de zitting

#012/03.04.2014/A/0006#
            

Organisation Générale - Algemene Organisatie
Interpellation déposée par Monsieur De Block relative aux règles de
sécurité incendie concernant les immeubles âgés. - report du 26/3/2014

LE CONSEIL,

 

Prend connaissance de la demande d'interpellation introduite par Monsieur De
Block, relative aux règles de sécurité incendie dans les immeubles anciens, dont
le texte suit :

 

Dimanche 16 mars, il y a eu une incendie dans un des deux grands
immeubles situés bd Machtens (appartenant au Logement Molenbeekois).
Cela fait depuis quelque temps déjà que les habitants ont adressé au
Logement Molenbeekois et à la Bourgmestre leur plaintes et questions
concernant la sécurité ou plutôt insécurité incendiaire de ces immeubles.
Il n'y a pas de sortie de secours, les cages d'escaliers sont très étroites.
Pour les nouveaux bâtiments de ce genre, un escalier de secours est
obligatoire. Mais vu que c'est un vieux bâtiment, les règles de l'époque sont en
vigueur. Des portes coupe-feu de 30 minutes sont suffisantes, on répond aux
plaintes introduites.
Est-ce que nous allons attendre un drame avant que la commune va réagir ?

Mes questions à la bourgmestre en tant que responsable de la sécurité
publique, à l'échevin de logement et à l'échevin de l'urbanisme :
• Est-ce que la commune peut d'exiger via un règlement communal que les
(grands) immeubles soient soumises aux mêmes règles de sécurité ? 
• En particulier, est-ce que la commune peut exiger via ses règlements une
sortie de secours pour les immeubles qui ont beaucoup d'étages ?
• Quand ces grands immeubles (Machtens, Decock/Quatre Vents etc) ont été
contrôlé par les pompiers la dernière fois sur la sécurité incendiaire ?
• Quand les infrastructures électriques et de gaz de TOUT l'immeuble ont été
contrôlée ? (Suite à une inspection, à la demande d'un locataire, des
remarques ont été fait sur les installations électriques et les raccords de gaz).
• Est-ce que des exercices d'incendie se font (une fois par an) dans les grands
immeubles ?



 

Dirk De Block

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie ingediend door Mijnheer De Block betreffende de regels
inzake brandveiligheid voor oudere gebouwen. - uitstel van 26/3/2014

De Raad neemt kennis.

#012/03.04.2014/A/0007#
            

Organisation Générale - Algemene Organisatie
Interpellation déposée par Monsieur Berckmans concernant l’inégalité
sociale et financière entres les écoles des différents réseaux d’enseignement
sur le territoire de la Commune. - report du 26/3/2014

LE CONSEIL,

 

Prend connaissance de la demande d'interpellation déposée par Monsieur
Berckmans, dont le texte suit :

 

Dirk Letens, Peter Droeshout en Lieven Lemmens sont les directeurs
respectifs des écoles néerlandophones “Vier Windenschool”, “Sint-
Martinusschool” et “Sint-Karelschool”, trois écoles libres à Molenbeek-Saint-
Jean. Ils écrivaient dans le magazine “Brussel Deze Week” du 20 février
dernier, p. 14, un article d’opinion sous le titre “Quel est l’égalité de nos
enfants” (traduction de “Hoe gelijk zijn onze kinderen?”).

En résumé, les trois directeurs demandent que l’administration communale
supprime toute inégalité entre les élèves, peu importe s’ils vont à une école qui
appartient au réseau d’enseignement de la Communauté française, au réseau
communal ou au réseau libre. Dans un passé récent, il y avait une certaine
agitation autour du fait que la garderie était devenue payante dans les école
du réseau communal. Il semble que cette garderie payante est toujours moins
chère que la garderie dans l’enseignement libre ; dans l’enseignement du



réseau de la Communauté flamande, le montant à payer par les parents pour
la garderie de leurs enfants serait même 8 fois moins élevé que dans les écoles
du réseau d’enseignement libre.

L’inégalité socio-financière dépasse le seul aspect de la garderie payante. Je
cite les directeurs des 3 écoles du réseau d’enseignement libre à Molenbeek :
« En 2014, nous constatons que le libre choix pour une école (du réseau
d’enseignement libre, communale ou de la Communauté flamande) résulte à
une inégalité sociale. Un parent qui choisit une école catholique pour son
enfant paye un montant plusieurs fois supérieur par rapport à un autre
parent qui envoie son enfant à une école communale.

Est-ce possible ? Au niveau juridique, cela ne pourrait pas être possible. Pour
éviter cela, la Communauté flamande a voté un décret « Une politique
d’enseignement qui soutient » (traduction libre de « Flankerend
Onderwijsbeleid »). L’article 5 de ce décret est clair : ‘Les communes qui
octroient des avantages sociaux aux écoles du réseau communal sont obligées
d’octroyer les mêmes avantages aux écoles des autres réseaux d’enseignement
qui se trouvent sur le territoire de la commune, si ces écoles le demandent.
Elles ne peuvent faire aucune distinction entre les élèves, peu importe les
écoles qu’ils fréquentent’. Les avantages en question sont clairement
énumérés : la garderie avant et après l’école et pendant l’heure de midi, les
frais d’entrée à la piscine, le transport des élèves, … Un règlement pareil
existe au niveau de la Communauté française ».

(La partie ci-après de la citation de l’article des directeurs n’est pas traduite ;
les questions, à la fin, sont traduites).
De realiteit op het terrein verschilt echter van de juridische realiteit.
Verschillende Brusselse gemeenten hebben geen enkele maatregel genomen
om het flankerende beleid gelijk te trekken in scholen van de verschillende
netten. De gemeente Molenbeek nam wel enkele stappen. Ondanks deze
positieve inspanningen (zoals het ter beschikking stellen van een
schoolverpleegster voor alle vrije Molenbeekse scholen en een kleine
tussenkomst in de ochtendopvang) blijft de kloof groot. Tot juni 2013
profiteerden ouders die hun kinderen naar gemeentescholen stuurden dankzij
subsidies van de gemeente van een volledig gratis voor- en naschools
opvangsysteem. Nu betalen die ouders een kleine, maandelijkse bijdrage.
Verschillende scholen uit het vrije net, zowel Franstalig als Nederlandstalig,
staan zelf in voor het organiseren van opvang. Zij zien zich verplicht de
kosten aan te rekenen aan de ouders.



(…)

Een soortgelijke situatie die een feitelijke discriminatie van kinderen in vrije
scholen inhoudt is het leerlingvervoer naar gemeentelijke activiteiten of
zwemlessen. Een vrije school die zich in een uithoek van de gemeente situeert
moet die kosten steeds zelf dragen of doorfactureren aan de ouders. Ook al
stopt een bus van de gemeente bij de aanpalende gemeenteschool. En zo komt
het dat kinderen van de Sint-Martinusschool soms moeten passen voor een
scholenveldloop, een zwemevenement, boekentassenrock in het park of de
herdenking van de oorlog met alle (?) Molenbeekse zesdeklassers. Of dat er
voor sommige activiteiten twéé bussen aan de Vier Windenschool stoppen,
beiden met dezelfde bestemming, soms slechts half gevuld”.

Je pose les questions suivantes qui concernent autant l’enseignement
francophone que néerlandophone dans la commune :
1° Pouvez-vous donner un relevé de toutes les mesures que la commune de
Molenbeek-Saint-Jean a pris jusqu’à ce jour dans le cadre du décret flamand
« Flankerend Onderwijsbeleid » et dans le cadre du règlement analogue de la
Communauté française afin d’enlever l’inégalité sociale et financière, envers
le parents, entre les écoles des différents réseaux d’enseignement sur le
territoire de la commune ? Pouvez-vous détailler, dans ce relevé, les mesures
qui ont été prises par école ainsi que les montants qui ont été octroyés aux
écoles qui ne font pas partie du réseau d’enseignement communal ?
2° Les communes qui octroient des avantages sociaux aux écoles du réseau
communal sont obligées d’octroyer les mêmes avantages aux écoles des autres
réseaux d’enseignement qui se trouvent sur le territoire de la commune, si ces
écoles le demandent. Est-ce que la commune octroiera dans le futur ces
avantages aussi aux écoles qui n’appartiennent pas au réseau
d’enseignement communal si les directions de ces écoles le demandent ? 

Je vous remercie.
Dirk Berckmans.

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie ingediend door Mijnheer Berckmans betreffende de sociaal-
financiële ongelijkheid tussen de scholen van de verschillende
onderwijsnetten op het grondgebied van de Gemeente. - uitstel van



26/3/2014

DE RAAD,

 

Neemt kennis van de interpellatie ingediend door Mijnheer Berckmans
waarvan de inhoud volgt :

 

Dirk Letens, Peter Droeshout en Lieven Lemmens zijn directeur van
respectievelijk de Vier Windenschool, de Sint-Martinusschool en de Sint-
Karelschool, drie vrije, Nederlandstalige, scholen in Sint-Jans-Molenbeek. Zij
schreven in Brussel Deze Week van 20 februari jl., p. 14, een opiniebijdrage
onder de titel “Hoe gelijk zijn onze kinderen?”

Samengevat roepen de drie directeurs de overheid op om elke vorm van
sociale ongelijkheid tussen leerlingen weg te werken, ongeacht of de
leerlingen school lopen in het gemeentelijk, gemeenschaps- of vrij onderwijs.
Zo was er in het recente verleden heel wat te doen rond het betalend maken
van de voor- en naschoolse opvang in het gemeentelijk onderwijs. Er blijkt
dat die betalende opvang nog steeds goedkoper is dan de factuur die ouders
moeten betalen voor de opvang van hun kinderen in het vrij onderwijs; in het
gemeenschapsonderwijs zou het door ouders te betalen bedrag zelfs 8 keer
lager liggen dan in het vrij onderwijs.
De sociaal-financiële ongelijkheid gaat veel verder dan de betalende opvang.
Ik citeer de directeurs van de drie vrije scholen in Molenbeek : “Anno 2014
stellen we dus vast dat de vrije schoolkeuze (voor het vrije, gemeentelijke of
gemeenschapsnet) aanleiding geeft tot sociale ongelijkheid. Dat ouder één,
die voor een katholieke school kiest, een veelvoud aan kosten betaalt in
vergelijking met ouder twéé, die zijn kind naar de gemeenteschool stuurt.

Kan dat dan? Juridisch gezien niet. Net om deze toestanden te vermijden,
werd er in 2007 een decreet ‘Flankerend Onderwijsbeleid’ uitgewerkt. Artikel
5 van dit decreet laat niets aan de verbeelding over: ‘De gemeenten die sociale
voordelen verlenen aan scholen van het eigen schoolbestuur, zijn verplicht
dezelfde voordelen toe te kennen aan de scholen van de andere
schoolbesturen gelegen op hun grondgebied, als die erom verzoeken. Zij
mogen geen enkel onderscheid maken tussen de leerlingen, welke scholen die
ook bezoeken.’ Welke deze sociale voordelen zijn, staat eveneens omschreven:
ochtend-, middag- en avondtoezicht, kosten voor toegang tot het zwembad,
leerlingenvervoer, ... Ook de Franse Gemeenschap hanteert een gelijkaardige



regeling.

De realiteit op het terrein verschilt echter van de juridische realiteit.
Verschillende Brusselse gemeenten hebben geen enkele maatregel genomen
om het flankerende beleid gelijk te trekken in scholen van de verschillende
netten. De gemeente Molenbeek nam wel enkele stappen. Ondanks deze
positieve inspanningen (zoals het ter beschikking stellen van een
schoolverpleegster voor alle vrije Molenbeekse scholen en een kleine
tussenkomst in de ochtendopvang) blijft de kloof groot. Tot juni 2013
profiteerden ouders die hun kinderen naar gemeentescholen stuurden dankzij
subsidies van de gemeente van een volledig gratis voor- en naschools
opvangsysteem. Nu betalen die ouders een kleine, maandelijkse bijdrage.
Verschillende scholen uit het vrije net, zowel Franstalig als Nederlandstalig,
staan zelf in voor het organiseren van opvang. Zij zien zich verplicht de
kosten aan te rekenen aan de ouders.

(…)

Een soortgelijke situatie die een feitelijke discriminatie van kinderen in vrije
scholen inhoudt is het leerlingvervoer naar gemeentelijke activiteiten of
zwemlessen. Een vrije school die zich in een uithoek van de gemeente situeert
moet die kosten steeds zelf dragen of doorfactureren aan de ouders. Ook al
stopt een bus van de gemeente bij de aanpalende gemeenteschool. En zo komt
het dat kinderen van de Sint-Martinusschool soms moeten passen voor een
scholenveldloop, een zwemevenement, boekentassenrock in het park of de
herdenking van de oorlog met alle (?) Molenbeekse zesdeklassers. Of dat er
voor sommige activiteiten twéé bussen aan de Vier Windenschool stoppen,
beiden met dezelfde bestemming, soms slechts half gevuld”.

Ik stel hierover de volgende vragen die zowel het Nederlandstalig als
Franstalig onderwijs in de gemeente betreffen :
1° Kan u een volledig overzicht geven van alle maatregelen die de gemeente
Sint-Jans-Molenbeek tot nog toe heeft genomen in het kader van artikel 5 van
het decreet “Flankerend Onderwijsbeleid” van de Vlaamse Gemeenschap en
in het kader van de gelijkaardige regeling van de Franse Gemeenschap
teneinde de sociaal-financiële ongelijkheid t.a.v. de ouders weg te werken
tussen de scholen van de verschillende onderwijsnetten op het grondgebied
van de gemeente ? Kan u in dit overzicht vermelden welke maatregelen per
school werden genomen en ook over welk bedrag het ging dat hiervoor werd
toegekend aan de scholen die niet behoren tot het gemeentelijk onderwijsnet ?
2° De gemeenten die sociale voordelen verlenen aan scholen van het eigen
schoolbestuur, zijn verplicht dezelfde voordelen toe te kennen aan de scholen



van de andere schoolbesturen gelegen op hun grondgebied, als die erom
verzoeken. Is de gemeente in de toekomst bereid die voordelen ook toe te
kennen aan de scholen die niet tot het gemeentelijk onderwijsnet behoren
indien die schoolbesturen hierom vragen ? 

Ik dank u.
Dirk Berckmans.

De Raad neemt kennis.

#012/03.04.2014/A/0008#
            

Organisation Générale - Algemene Organisatie
Interpellation déposée par Madame Tamditi relative aux élections. - report
du 26/3/2014

LE CONSEIL,

 

Prend connaissance de l'interpellation déposée par Madame Tamditi, dont le
texte suit:

Mesdames, messieurs,

Ca ne vous aura sans doute pas échappé, des mégas élections auront lieu ce
25 mai. 
Comme moi, vous conviendrez qu’il est parfois difficile de comprendre les
rouages de notre système avec les multiples parlements : pfb, pfwb, parlement
fédéral, parlement flamand, parlement européen,… de quoi s’y perdre !
Or, tous les citoyens belges ont le devoir d’exercer leur droit démocratique. Il
nous est demandé d’exprimer notre choix, de préférence, en connaissance de
cause !
Dès lors, il me semble que l’autorité locale, organe de proximité par
excellence doit jouer un rôle d’information à destination des habitants.
Mes questions au collège
- Avez-vous prévu d’organiser des sessions durant lesquels les électeurs
pourront avoir des simulations de vote ? Je pense que ce serait utile aux
personnes peu scolarisées.
- De même, pour les personnes qui ne peuvent exercer leur vote elles-mêmes,



quelle information est donnée aux assesseurs désignés et volontaires pour
garantir leur neutralité tout en aiguillant l’électeur qui souhaite porter son
choix sur un candidat en particulier mais qui ne sait pas si c’est au fédéral,
régional ou européen ?
- Enfin, des isoloirs aménagés sont-ils prévu pour les personnes à mobilité
réduite ? Je pense plus particulièrement aux personnes qui se déplacent à
l’aide d’un fauteuil roulant.

Merci pour vos réponses,

 

Khadija Tamditi

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie ingediend door Mevrouw Tamditi betreffende de
verkiezingen. - uitstel van 26/3/2014

De Raad neemt kennis.

#012/03.04.2014/A/0009#
            

Organisation Générale - Algemene Organisatie
Interpellation déposée par Madame Tamditi relative aux travaux sur la
Place communale. - report du 26/3/2014

LE CONSEIl,

 

Prend connaissance de l'interpellation déposée par Madame Tamditi, dont le
texte suit:

Nous voyont petit à petit la nouvelle place prendre forme, et on a tous âte que
les travaux prennent fin !
Ce réaménagement a pour but de nous offrir un cadre convivial où les
enfants pourront jouer en toute sécurité, les piétons pourront se déplacer sans
être incommodés, les passants pourront s’y installer pour profiter des beaux
jours de l’été.
Pour garantir ces engagements, je souhaite interrogé le collège pour savoir ce



qui, précisément, sera mis en place en terme d’aménagement et de
surveillance pour que cet espace partagé soit bel et bien un lieu agréable à
traverser, à visiter. 

Merci pour votre réponse,

 

Khadija Tamditi

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie ingediend door Mevrouw Tamditi betreffende de werken op
de Gemeenteplaats. - uitstel van 26/3/2014

De Raad neemt kennis.

#012/03.04.2014/A/0010#
            

Organisation Générale - Algemene Organisatie
Interpellation déposée par Monsieur Berckmans concernant les nouveaux
phénomènes indésirables dans les environs de la Porte de Ninove. - report
du 26/3/2014

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie ingediend door Mijnheer Berckmans betreffende de nieuwe
ongewenste verschijnselen in de omgeving van de Ninoofse Poort. - uitstel
van 26/3/2014

DE RAAD,

 

Neemt kennis van de interpellatie ingediend door Mijnheer Berckmans
waarvan de inhoud volgt:

 



(Toepassing artikel 19, 8e lid van het reglement van inwendige orde van de
gemeenteraad : “Tenzij zich een nieuw element voordoet mag niemand over
hetzelfde onderwerp interpelleren voordat er drie maanden verstreken zijn”).
Ik heb hier en elders reeds meermaals problemen in de omgeving van de
Ninoofse Poort aangekaart. De waslijst van bestaande problemen was reeds
zeer groot maar toch komen er telkens nog nieuwe bij. Om u, bij manier van
spreken, niet te laten verdrinken in die ellenlange lijst van problemen die een
oplossing vragen, beperk ik me vandaag tot 1 specifiek nieuw punt.
Gedurende de voorbije weken parkeerden er regelmatig autobussen,
vrachtwagens, … op de strook tussen het speeltuintje op het Driehoeksplein
en het fietspad langs het kanaal (zie foto – bijlage 1). Aanvankelijk dacht ik,
zoals vele andere buurtbewoners, dat die motorvoertuigen er niet mochten
parkeren. Bij nader inzien bleek dat het weliswaar geen aangewezen
parkeerplaats is maar dat de politie niet kon optreden bij gebreke aan een
duidelijke signalisatie met verkeersborden (zie foto – bijlage 2). Ik heb dit
“ongewenst” parkeren onmiddellijk gesignaleerd en de bevoegde schepen, de
heer Jan Gypers, heeft inmiddels reeds het nodige laten doen zodat de
motorvoertuigen zich niet meer naar de voormelde strook kunnen begeven en
er dus ook niet meer kunnen parkeren. De Ninoofse Poort en omgeving
worden soms een no-go-zone genoemd omdat de regels er niet worden
gerespecteerd. Het incident met de motorvoertuigen die geparkeerd stonden
naast het speelpleintje op het Driehoeksplein heeft ons echter geleerd dat de
regels soms ook niet worden gerespecteerd omdat de regels er niet zijn…. Ik
verduidelijk : de motorvoertuigen konden er parkeren omdat er nergens
verbodstekens waren aangebracht om duidelijk te maken dat er op die strook
niet mag worden gereden en geparkeerd. Een ander voorbeeld : Op het einde
van de Heyvaertstraat stond een verkeersbord dat tot onduidelijkheid leidde.
Ik zeg wel “stond” : Het verkeersbord is intussen – na een fikse wervelwind -
verdwenen maar de onduidelijkheid en dus ook de verkeersonveiligheid zijn
gebleven.
Ik stel hierover de volgende vragen :
1° Kan de gemeente, indien nodig in overleg met de verschillende bevoegde
gewestelijke overheden, het nodige doen om op korte termijn de gepaste
verkeersborden te laten aanbrengen ?
2° Kan de burgemeester, als voorzitter van het Politiecollege van de zone
Brussel West, opdracht geven het naleven van die verkeersborden te doen
respecteren ?
3° Op het einde van de Ninoofse Steenweg blijven vrachtwagens met
tweedehandswagens soms lange tijd “gewoon” op een van de (auto)rijvakken
staan vooraleer de Heyvaertwijk binnen te rijden. Dergelijk gedrag verhoogt
de reeds bestaande verkeersonveiligheid in de buurt. Gelijkaardige vraag als
in b : Kan het nodige worden gedaan om de bevoegde diensten tegen



dergelijk gedrag te laten optreden ?
Het duidelijk maken van de regels (in dit geval namelijk door het aanbrengen
van de vereiste verkeersborden) en het doen naleven van de regels zijn immers
een eerste vereiste om te vermijden dat de omgeving van de Ninoofse Poort
een no-go-zone wordt/blijft. Het is onmogelijk om in een interpellatie alle
bestaande “mistoestanden” in de buurt op te sommen en te omschrijven.
Daarom nodig ik u uit voor een rondleiding ter plaatse zodat u zich zelf kan
vergewissen van al de problemen waarmee deze buurt en haar omgeving
dagelijks worden geconfronteerd.
Ik dank u.
Dirk Berckmans
Bijlagen : 2 (foto’s)

De Raad neemt kennis.

#012/03.04.2014/A/0011#
            

Organisation Générale - Algemene Organisatie
Interpellation déposée par Monsieur Berckmans relative à l'entretien du
parc avec jardin d'enfants à la Place du Triangle. - report du 26/3/2014

LE CONSEIL,

 

Prend connaissance de la demande d'interpellation déposée par Monsieur
Berckmans, dont le texte suit:

 

Dans mon interpellation précédente, je parlais déjà du (petit) parc avec (petit)
jardin d’enfants à la Place du Triangle. Cette parcelle est la propriété de la
Régie foncière de la Région de Bruxelles-Capitale. Certains mails des
fonctionnaires de cet organisme régional ont démontré que la Régie foncière
ne dispose pas de moyens financiers et humains pour pouvoir entretenir ce
parc. Il a déjà été demandé, de façon informelle, à quelques échevins, si la
commune ne peut pas entretenir le parc d’une manière régulière. Il semble
que la volonté soit là mais il y a des obstacles pratiques et juridiques compte
tenu du fait que la commune n’est pas le propriétaire du terrain à la Place du
Triangle. Pour ces raisons, j’aimerais avoir une réponse formelle sur les
questions suivantes : 
1° Des riverains ont planté eux-mêmes des arbres, des fleurs, etc. Ils ont



également pris l’initiative d’y aménager un petit jardin d’enfants. Cette petite
place a une fonction importante pour tout le quartier. Est-ce que la commune
peut conclure un accord avec la Région foncière de la région, qui est le
propriétaire de la parcelle à la Place du Triangle, afin que la commune puisse
entretenir ce parc sans problèmes et de façon régulière ?
2° On y retrouve chaque semaine des bouteilles vides et – pire encore – des
éclats de verre, ainsi que d’autres encombrants. Il est clair que cela crée des
situations dangereuses pour les enfants qui jouent dans le parc. D’où la
question : est-ce que la commune peut installer des panneaux de signalisation
qui demandent aux visiteurs de ne plus y laisser des encombrants, de ne plus
y jeter des bouteilles, … ? Un parc qui n’est pas entretenu, qui est plein
d’encombrants invite à y ajouter d’autres encombrants et même à des actes,
graves ou moins graves, de criminalité.
3° Certains visiteurs jettent aussi des restes de pain dans le parc pour nourrir
les animaux. Cela a comme suite qu’il y a actuellement des rats dans le parc.
Est-ce que la commune peut également installer un panneau « interdit de
nourrir les animaux » ?
 4° Il est rare de voir les gardiens de paix de ce côté de la Chaussée de
Ninove. Est-il possible que les gardiens de paix circulent aussi à et autour de
la Place du Triangle et dans les autres parties du quartier Heyvaert sur le
territoire de Molenbeek-Saint-Jean ?
Comme je l’ai déjà signalé dans d’autres interpellations, il est ici aussi
important qu’il y ait en premier lieu une signalisation claire, que les gardiens
de paix soient présents et que la police intervienne quand les règles ne sont
pas respectées. Il s’y ajoute qu’un parc est plus agréable et plus sûr pour les
enfants d’y jouer quand il est propre ; en même temps, un parc bien entretenu
attire moins de visiteurs non désirés qui veulent y laisser leurs encombrants.
Je vous remercie.
Dirk Berckmans

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie ingediend door Mijnheer Berckmans betreffende het
onderhoud van park met speeltuin op het Driehoeksplein. - uitstel van
26/3/2014

DE RAAD,

 

Neemt kennis van de interpellatie ingediend door Mijnheer Berckmans,
waarvan de inhoud volgt:



 

In de vorige interpellatie had ik het reeds over het park(je) met speelplein(tje)
op het Driehoeksplein. Dit perceel is eigendom van de Gewestelijke
Grondregie. Uit mails van ambtenaren van deze instelling is gebleken dat de
Grondregie niet over de nodige financiële en menselijke middelen beschikt om
dit terrein te onderhouden. Aan enkele schepenen werd reeds informeel de
vraag gesteld of de gemeente dit terreintje op geregelde tijdstippen zou kunnen
onderhouden. De goede wil lijkt er wel te zijn maar er blijken ook praktische
en juridische bezwaren te zijn aangezien de gemeente niet de eigenaar is van
het terrein op het Driehoeksplein. Daarom stel ik vandaag de volgende
vragen waarop ik graag een formeel antwoord zou krijgen : 
1° Buurtbewoners zorgden zelf voor groenvoorzieningen op dit pleintje en
namen ook het initiatief om er een speeltuintje te plaatsen. Het pleintje heeft
een belangrijke functie voor de gehele wijk. Kan de gemeente een
overeenkomst afsluiten met de Gewestelijke Grondregie, eigenaar van het
terrein op het Driehoeksplein, zodat de gemeente dit zonder problemen en op
geregelde tijdstippen kan onderhouden ?
2° Bijna wekelijks worden lege flessen en – veel erger – scherven van stuk
geslagen flessen en ook ander vuilnis in en rond de speeltuin teruggevonden.
Het is voor iedereen duidelijk dat dit tot gevaarlijke situaties leidt voor de
spelende kinderen. Daarom de vraag : kan de gemeente enkele borden
aanbrengen die de bezoekers van het parkje vraagt geen flessen te laten
rondslingeren, geen flessen stuk te gooien, … Een niet onderhouden park
met rondslingerende scherven en ander vuilnis nodigt uit om er nog meer
vuilnis bij te gooien en zelfs tot – al dan niet lichte vormen van – criminaliteit.
3° Sommigen komen broodresten in het park gooien om dieren te voederen.
Dit heeft tot gevolg dat er nu ook ratten in het park zitten. Kan de gemeente
ook hiervoor een bord “verboden de dieren te voederen” aanbrengen ?
4° Zelden zijn er langs die kant van de Ninoofse Steenweg
gemeenschapswachten te zien. Is het mogelijk de gemeenschapswachten ook
te laten circuleren op en rond het Driehoeksplein en in de overige gedeelten
van de Heyvaertwijk op het grondgebied van Sint-Jans-Molenbeek ?
Zoals m.b.t. de aspecten die ik heb aangehaald in mijn vorige interpellatie is
het ook hier belangrijk dat eerst en vooral duidelijke signalisatie wordt
aangebracht, dat er gemeenschapswachten aanwezig zijn en dat de politie
optreedt wanneer de regels niet worden gerespecteerd. Daarbij komt dat een
net en goed onderhouden park veel leuker en veiliger is voor spelende
kinderen terwijl het tegelijkertijd minder uitnodigend is voor ongewenste
bezoekers die er vuilnis achterlaten.
Ik dank u.
Dirk Berckmans



De Raad neemt kennis.

La séance est levée à 24h20.
De zitting wordt gesloten om 24u20.

PAR ORDONNANCE / OP LAST :
Le Secrétaire du Conseil,

De Secretaris van de Raad,

Jacques De Winne

 

Le Président du Conseil,
De Voorzitter van de Raad,

Michel Eylenbosch
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